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Από το υπ’ αριθ. 16/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 463/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της μελέτης του έργου «Δια-
μόρφωση-διευθέτηση Κοίτης Τριποτάμου 
(3 Υποέργα). 

 
       Σήμερα 11 Ιουλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-7-2005 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
Παρόντες                                               Aπόντες                           Παρόντες Δημαρχ. Πάρεδροι                                                                              

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Ντόβας  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Η. Σοφιανίδης  
5. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί Πάρεδροι 
6. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
7. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
8. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
9. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 400/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. 

Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.403/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και  
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 404/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. 

10. Γ. Τροχόπουλος 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
12. Μ. Σακαλής 
13. Χ. Φουρνιάδης Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 405/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 407/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, 
Μ. Δημούλα, Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 408/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Δημούλα και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 409/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 411/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α.  
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 412/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 413/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Σ. Κρομμύδας 
15. Β. Ρήσσου 
16. Κ. Χιονίδης 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης 11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.415/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. 

Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 416/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 418/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 424/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 425/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 426/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 432/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 435/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 436/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 437/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 439/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 440/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ.  Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Μηλιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 456/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 460/2005 απόφ. προσήλθε η κ. Χ. Ουσουλτζόγλου. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 462/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 463/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
27) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 466/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
28) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 492/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Γ. Ορφανίδης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 45ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-7-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Ιωάννη Καλαϊτζίδη, που έχει ως εξής: 
 Στα πλαίσια του Επιχειρησιακού Σχεδίου Ολοκληρωμένου Προγράμματος 
Αστικής Ανάπτυξης σε τοπικές ζώνες μικρής κλίμακας στο πλαίσιο των μέτρων 3,8 
& 3,9 του Π.Ε.Π. Κ. Μακεδονίας ο Δήμος μας υπέβαλε πρόταση με αρ. πρωτ. 124/3-
6-2002 στην Ειδική Υπηρεσία Διαχείρισης ΠΕΠ Κ. Μακεδονίας με το συνημμένο σ΄ 
αυτήν Επιχειρησιακό Σχέδιο. 
 Με το υπ΄ αρ. πρωτ. 3898/8-4-2003 έγγραφο του Δήμου Βέροιας υποβλήθηκε 
στην Ειδική Υπηρεσία Διαχείρισης ΠΕΠ Κ. Μακεδονίας το συνημμένο σ΄ αυτήν 
αναμορφωμένο Επιχειρησιακό Σχέδιο υπογεγραμμένο από όλους τους συμμετέχοντες 
φορείς του Εταιρικού Σχήματος. 
 Το Επιχειρησιακό Σχέδιο Ολοκληρωμένου Προγράμματος Αστικής 
Ανάπτυξης σε τοπικές ζώνες μικρής κλίμακας στο πλαίσιο των μέτρων 3,8 & 3,9 του 
Π.Ε.Π. Κ. Μακεδονίας, του Δήμου Βέροιας εγκρίθηκε οριστικά με την υπ΄ αριθμόν 
πρωτ.: 2320/22-4-2003 απόφαση της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του ΠΕΠ Κ. 
Μακεδονίας. 
 Μία από τις πράξεις του Επιχειρησιακού Σχεδίου αποτελεί και η μελέτη προς 
έγκριση. 
 Η εν λόγω μελέτη όσον αφορά το Υποέργο 1 συντάχθηκε από την 
ΓΕΩΓΝΩΣΗ Α.Ε. και αναμορφώθηκε από τις Τεχνικές Υπηρεσίες του Δήμου 
Βέροιας σύμφωνα με τα νέα εγκεκριμένα τιμολόγια του ΥΠΕΧΩΔΕ. 
 Όσον αφορά το Υποέργο 2 η μελέτη συντάχθηκε από την Τεχνική Υπηρεσία 
της ΔΕΥΑΒ και αναμορφώθηκε σύμφωνα με τα νέα εγκεκριμένα τιμολόγια του 
ΥΠΕΧΩΔΕ. 
 Οσον αφορά το Υποέργο 3 η μελέτη συντάχθηκε από τις Τεχνικές Υπηρεσίες 
του Δήμου Βέροιας. 
 Η συγκεκριμένη μελέτη έχει θεωρηθεί από την Δ/νση Τεχνικού & 
Πολεοδομίας του Δήμου Βέροιας. 
Κατόπιν των παραπάνω: 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
να εγκρίνει την εν λόγω μελέτη με τίτλο: «Διαμόρφωση – Διευθέτηση κοίτης 
Τριποτάμου» 
(Υποέργο 1: Στερέωση πρανούς της κοίτης του Τριποτάμου στην διατηρητέα 
συνοικία Μπαρμπούτα στην Βέροια). 
(Υποέργο 2: Δίκτυα Αποχέτευσης). 
(Υποέργο 3: Ηλεκτροφωτισμός). 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Κων/νος Καλαράς (εκπρόσωπος Συλλόγου Μηχανικών): Διαβάσαμε τρεις 
μελέτες. Η μία μελέτη έχει σχέση με την σταθεροποίηση των πρανών, την πλατεία 
απέναντι από τα εβραίικα διατηρητέα. Η μελέτη αυτή σταθεροποίησης έγινε στα 
πλαίσια μιας γενικότερης υδρολογικής και υδραυλικής μελέτης. Εχουμε μία δεύτερη 
που έχει σχέση με τον ηλεκτροφωτισμό των πρανών από τη γέφυρα Δήμητρας έως τη 
γέφυρα Θερμοπυλών και μία τρίτη μελέτη που έχει σχέση με την παροχέτευση των 
λυμάτων δύο συγκεκριμένων αγωγών. Όλα αυτά είναι αποσπάσματα ενός 
γενικότερου προβληματισμού ο οποίος είναι η αξιοποίηση της κοίτης Τριποτάμου. Η 
πόλη μας θα είναι άλλη πόλη όταν θα έχουμε λύσει τα αντιπλημμυρικά προβλήματα 
και θα έχουμε αξιοποιήσει τις δυνατότητες που μας δίνει η Κοίτη Τριποτάμου. Το 
ερώτημα είναι πώς στοχεύουμε το ζήτημα, αποσπασματικά ή με μία γενικότερη 
σύλληψη; Πάνω σ΄ αυτό έχω να σας πω ότι επί Δημάρχου Ζαμπούνη ο Σύλλογος 
εκλήθη και επί αρκετά χρόνια και επί άλλων Δημάρχων στη συνέχεια έκανε μία 
έρευνα κι έφτασε σε ορισμένα συμπεράσματα. Το βασικό συμπέρασμα είναι ότι η 
αξιοποίηση της Κοίτης θα γίνει με την αντιπλημμυρική αντιμετώπιση και άλλων 
αποχετευτικών προβλημάτων γιατί αλλιώς δεν θα μπορέσουμε να περάσουμε τα 
περιβαλλοντικά ζητήματα. Γιαυτό ανησυχούμε αυτή τη στιγμή. Στοχεύουμε στη 



σωστή κατεύθυνση; Εχουμε τρεις αποσπασματικές μελέτες οι οποίες θα συνάδουν 
προς τη συνολική αντιμετώπιση του ζητήματος ή τελικά θα το βλάπτουν. Αυτό το 
ερωτηματικό καταθέτουμε και είμαστε διαθέσιμοι να συνεργαστούμε για να 
φτάσουμε στο επιθυμητό αποτέλεσμα. 

Δήμαρχος: Οι παρατηρήσεις και προβληματισμοί που βάζει ο Σύλλογος 
Μηχανικών δια του κ. Καλαρά μπορεί να είναι σωστοί όμως σήμερα το Δημ. 
Συμβούλιο αποφασίζει επί της μελέτης των τριών υποέργων της διαμόρφωσης της 
κοίτης Τριποτάμου όπως είναι ενταγμένο στο ολοκληρωμένο έργο της Αστικής 
Ανάπλασης. Και λέει όπως είναι ενταγμένο γιατί η πρόταση έγινε σ΄ εκείνο το σχέδιο, 
εγκρίθηκε, τώρα εμείς κάναμε τις μελέτες και αφορά το κομμάτι από τη Μπαρμπούτα 
μέχρι τη γέφυρα Θερμοπυλών. Οι προβληματισμοί του Συλλόγου Μηχανικών 
αφορούν όλη ενδεχομένως την κοίτη Τριποτάμου. Σε άλλη φάση θα ζητήσουμε τη 
γνώμη του Συλλόγου Μηχανικών να μας πει τις προτάσεις που έχει για όλη την 
ανάπλαση της κοίτης Τριποτάμου για να μπορέσουμε να ετοιμάσουμε μελέτες στο Δ΄ 
Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Αν κατάλαβα καλά κε Δήμαρχε, η ομολογουμένη έλλειψη 

αντιπλημμυρικής προστασίας είναι ενδεχόμενο να καταστρέψει το υποέργο στήριξης 
πρανών της Κοίτης Τριποτάμου; Δηλαδή αν έχουμε μεγάλη εισροή νερών 
(πλημμύρα) ενδέχεται το έργο να το πάρει το ποτάμι και να το ψάχνουμε; 

Δήμαρχος: Εγώ δεν είμαι μηχανικός κε Πουλασουχίδη. Οι μηχανικοί που 
συντάξανε τις μελέτες έχουν λάβει υπόψη αυτά τα δεδομένα. Γι’ αυτό κάναμε και την 
άλλη μελέτη με την οποία οριοθετήσαμε την κοίτη Τριποτάμου και την οποία 
παραλάβαμε και στείλαμε για δημοσίευση στο ΦΕΚ. Το αν οι τεχνικοί έκαναν σωστή 
μελέτη ή όχι θα το δούμε στο μέλλον. Εξάλλου κάθε 50 χρόνια πλημμυρίζει αυτό το 
ποτάμι. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Τσιάρας: Σε συνέχεια όσων είπε ο κ. Καλαράς, που εξέφρασε μία αγωνία για 

το πώς θα γίνουν τα υποέργα σε σχέση με τη συνολικότερη αντιμετώπιση του 
θέματος διαμόρφωσης της κοίτης Τριποτάμου, ήθελα να εκφράσω κι εγώ κάποιες 
επιφυλάξεις και μάλιστα να τις επικεντρώσω στο 3ο υποέργο. Να πω δηλαδή ότι η 
μελέτη θα έπρεπε να κοιτάξει το πώς ονειρευόμαστε να γίνει η κοίτη του Τριποτάμου 
συνολικότερα γιατί αν π.χ. ο ηλεκτροφωτισμός γίνει όπως προτείνετε και στη 
συνέχεια προκύψουν κάποιες άλλες διευθετήσεις πιθανόν να πάει στράφι αυτός ο 
ηλεκτροφωτισμός. Εγώ πάντως δεν έχω αντίρρηση για το κομμάτι που αφορά τις 
αποχετεύσεις που έκανε η ΔΕΥΑΒ γιατί προφανώς είναι έργο υποδομής, ίσως είναι 
έργο υποδομής και το πρώτο που αφορά τη στερέωση του πρανούς, αλλά ο 
ηλεκτροφωτισμός σε μία τέτοια αλληλουχία έργων διαμόρφωσης κοίτης νομίζω ότι 
είναι η ανάδειξη, το επιστέγασμα ενός τελειωμένου έργου και δεν μπορεί να γίνεται 
από πριν σε σχέση με το υπόλοιπο έργο που όπως είπε ο κ. Δήμαρχος θα δούμε πώς 
θα γίνει στο μέλλον όταν εντάξουμε τη μελέτη της κοίτης στο Δ΄ Κοινοτικό Πλαίσιο 
Στήριξης. 

Ουσουλτζόγλου: Καλύφθηκα από τον κ. Τσιάρα αλλά η παραπομπή στο Δ΄ 
Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης όπως τα πράγματα είναι ασαφή μέχρι σήμερα και δεν 
είναι πολύ αισιόδοξα, μάλλον θυμίζει καλένδες. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-7-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Ι. Καλαϊτζίδη. 
2.- Την αριθ. 2320/22-4-2003 απόφαση της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του 
Π.Ε.Π. Κεντρικής Μακεδονίας, με την οποία εγκρίθηκε οριστικά το Επιχειρησιακό 
Σχέδιο Ολοκληρωμένους Προγράμματος Αστικής Ανάπλασης σε τοπικές ζώνες 
μικρής κλίμακας στο πλαίσιο των μέτρων 3.8 & 3.9 του Π.Ε.Π. Κ. Μακεδονίας. 
3.- Την κατατεθείσα μελέτη του έργου «Διαμόρφωση-διευθέτηση Κοίτης 
Τριποτάμου, που περιλαμβάνει τα τρία (3) παραπάνω υποέργα. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Εγκρίνει την μελέτη του έργου «Διαμόρφωση-διευθέτηση Κοίτης 
Τριποτάμου», του Επιχειρησιακού Σχεδίου Ολοκληρωμένου Προγράμματος Αστικής 
Ανάπτυξης σε τοπικές ζώνες μικρής κλίμακας στο πλαίσιο των μέτρων 3,8 & 3,9 που 
εγκρίθηκε οριστικά η ένταξή του με απόφαση της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του 
ΠΕΠ Κ.Μακεδονίας, και που περιλαμβάνει τα παρακάτω υποέργα: 

Υποέργο 1: «Στερέωση πρανούς της κοίτης του Τριποτάμου στη διατηρητέα 
συνοικία Μπαρμπούτα στη Βέροια», όπως αυτή συντάχθηκε από την ΓΕΩΓΝΩΣΗ 
Α.Ε., έχει κατατεθεί στην Τεχνική  Υπηρεσία του Δήμου και αναμορφώθηκε 
σύμφωνα με τα νέα εγκεκριμένα τιμολόγια του Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. 

Υποέργο 2: «Δίκτυα Αποχέτευσης», όπως αυτή συντάχθηκε από την Τεχνική 
Υπηρεσία της Δημοτικής Επιχείρησης Υδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας, έχει 
κατατεθεί στην αρμόδια υπηρεσία του Δήμου και αναμορφώθηκε σύμφωνα με τα νέα 
εγκεκριμένα τιμολόγια ΥΠΕΧΩΔΕ. 

Υποέργο 3: «Ηλεκτροφωτισμός», όπως αυτή  συντάχθηκε από την Τεχνική 
Υπηρεσία του Δήμου.  

 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  463 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Γουναράς Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-7-2005 

Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
  
 


